



**Good Day all BBRGC members.**

## **Archery**

Volunteers are needed to assist the directors in cleaning up the indoor and outdoor archery ranges on Saturday, June 25, starting at 9:00 am. The meeting point will be at gate 29. Please confirm your intention to participate to the Assistant Director of Archery, Mr. George W. Warner by phone at 705-772-4559 or by email [x\\_matlo38@hotmail.com](mailto:x_matlo38@hotmail.com).

## **Fishing**

Please be advised that Catawampus Pond is open for fishing for all members of the Base Borden Rod and Gun Club. Due to the fact that the Covid-19 distancing standards still apply and our difficulty in obtaining fish to stock the pond, there will **unfortunately not** be a children's fishing derby again this year. Please remember to have your proof of membership with you. We will be asking people who are not able to provide proof of membership to leave the premises as the pond is reserved for members only. Acceptable proof is a valid membership card with the 2022-23 sticker or a paper or electronic copy of the receipt showing the date when the membership or renewal was paid.

## **Shooting**

We are planning on running an RSO course in mid-September – (*date to be advised once approved by Range Control*) If you are interested and wish to attend, please submit the following to Pat Sheridan, via email:

[patsheridan02@gmail.com](mailto:patsheridan02@gmail.com)

- Full name;
- Email address;
- Mobile phone number;
- BBRGC membership category; and
- BBRGC membership number.

Please check the calendar for scheduled date (*will be posted as soon as range is approved*)

**NOTE:** Military personnel must be pre-qualified as a Military Range Safety Officer prior to submitting their application to the Club's RSO course and will therefore be required to provide an MPRR with this qualification.

## **Membership**

In accordance with the Club bylaws found [here](#) on our website, specifically Section 5, paragraphs 19-21, we remind you that in order to remain in good standing, Club members are required to help with the operation and organization of Club events and as such, there is a modest annual work/volunteer requirement. The requirement is to volunteer for a minimum of one event (which may include shooting ranges), or a minimum of eight volunteer hours. This is an absolute minimum and we encourage you to do more. Shooting RSO's, trail maintenance, archery maintenance, various dinners/banquets, general cleaning work (Sugar Shack and hunting workshop), and just about any general call for help are all opportunities. Our directors and assistants will, of course, keep you informed of opportunities as they arise by email and on the website. Please be sure to give your name to the person in charge when doing work for the Club.

## **Conservation & Morale**

Once again this year, the BBRGC invites its members to a bear meat BBQ lunch. The event will be held on **July 10th on the patio of the Juno Beach Mess at noon**. The event is for Club members only and we ask that you confirm your attendance to Robert Kerr by email at [conservation.morale.bbrg@gmail.com](mailto:conservation.morale.bbrg@gmail.com) or by phone at 705-305-9544. We are also looking for volunteers to assist us at this event.



# NEWS BULLETIN – BULLETIN D'INFORMATIONS

#22-006 (2022-06-15)

For more information, concerns or issues, please contact your appropriate director:

<u>Membership</u>	<u>Archery</u>
<u>Communications</u>	<u>ORV</u>
<u>Hunting</u>	<u>Tree stands</u>
<u>Fishing</u>	<u>Conservation &amp; Moral</u>
<u>Shooting</u>	<u>Administration &amp; Operations</u>
<u>Maintenance</u>	



**Bonjour à tous les membres du BBRGC.**

## **Tir à l'arc**

Des volontaires sont nécessaires pour aider les directeurs à nettoyer les champs de tir à l'arc intérieurs et extérieurs le samedi 25 juin, à partir de 9h00. Le point de rencontre sera à la porte 29. Veuillez confirmer votre intention de participer au directeur adjoint du tir à l'arc, M. George W. Warner, par téléphone au 705-772-4559 ou par courriel à [x\\_matlo38@hotmail.com](mailto:x_matlo38@hotmail.com).

## **Pêche**

Nous vous informons que l'étang de Catawampus est maintenant ouvert à la pêche pour tous les membres du Base Borden Rod and Gun Club. Étant donné que les normes d'éloignement de Covid-19 s'appliquent toujours et que nous avons du mal à obtenir des poissons pour remplir l'étang, il n'y aura malheureusement pas de Derby de pêche pour les enfants cette année. N'oubliez pas d'avoir votre preuve d'adhésion avec vous. Nous demanderons aux personnes qui ne sont pas en mesure de fournir une preuve d'adhésion de quitter les lieux, car l'étang est réservé aux membres pour le moment. La preuve acceptable est une carte de membre valide avec l'autocollant 2022-23 ou une copie papier ou électronique du reçu indiquant la date à laquelle l'adhésion ou le renouvellement a été payé.

## **Tir**

Nous prévoyons d'organiser un cours d'Officier de Sécurité de Champ de Tir (OSCT) à la mi-septembre - (la date sera communiquée une fois approuvée par Range Control).

Si vous êtes intéressé(e) et souhaitez y participer, veuillez envoyer les informations suivantes à Pat Sheridan, par e-mail : [patsheridan02@gmail.com](mailto:patsheridan02@gmail.com).

- Nom complet ;
- Adresse électronique ;
- Numéro de téléphone portable ;
- Catégorie de membre du BBRGC ; et
- Numéro de membre du BBRGC.

Veuillez consulter le calendrier pour connaître la date prévue (elle sera affichée dès que le champ de tir sera approuvé).

**REMARQUE** : Le personnel militaire doit être pré qualifié en tant qu'officier de sécurité du champ de tir militaire avant de soumettre sa candidature au cours d'OSCT du club et devra donc fournir un rapport PE806 avec cette qualification.

## **Adhésion**

Conformément au règlement intérieur du club, qui se trouve sur notre site Web, et plus particulièrement à la section 5, paragraphes 19 à 21, nous vous rappelons que pour rester en règle, les membres du club sont tenus d'aider au fonctionnement et à l'organisation des événements du club et qu'à ce titre, ils doivent fournir un modeste travail/volontariat annuel. L'exigence est de se porter volontaire pour un minimum d'un événement (qui peut inclure les stands de tir), ou un minimum de huit heures de bénévolat. Il s'agit d'un minimum absolu et nous vous encourageons à en faire plus. Les tâches d'OSCT, d'entretien des sentiers, d'entretien des airs de tir à l'arc, les divers dîners/banquets, les travaux de nettoyage général (cabane à sucre et atelier de chasse), et à peu près tout appel général à l'aide sont autant d'opportunités. Nos directeurs et assistants vous tiendront bien sûr informés des opportunités au fur et à mesure qu'elles se présentent, par e-mail et sur le site web. N'oubliez pas de donner votre nom à la personne responsable lorsque vous effectuez un travail pour le Club.



## **Conservation et moral**

Cette année encore, le BBRGC invite ses membres à un dîner barbecue de viande d'ours. L'événement aura lieu le 10 juillet sur le patio du Mess Juno Beach à midi. L'événement est réservé aux membres du Club et nous vous demandons de confirmer votre présence à Robert Kerr par courriel à [conservation.morale.bbrg@gmail.com](mailto:conservation.morale.bbrg@gmail.com) ou par téléphone au 705-305-9544. Nous recherchons également des bénévoles pour nous aider lors de cet événement.

Pour de plus amples informations, des préoccupations ou des problèmes, veuillez contacter votre directeur approprié :

<u>Membership</u>	<u>Tir à l'arc</u>
<u>Communications</u>	<u>VTT</u>
<u>Chasse</u>	<u>Miradors</u>
<u>Pêche</u>	<u>Conservation et Morale</u>
<u>Tir</u>	<u>Administration &amp; Opérations</u>
<u>Maintenance</u>	